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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1250 

 

 

       P R O T O K Ó Ł   Nr  III.2019 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

                              ul. Dunina 24 

                    dnia  25 stycznia 2019 roku 

  

 

Przed przystąpieniem do obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił wszystkich 

zebranych o powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięć tragicznie zmarłego 

Prezydenta Miasta Gdańska. 

 

 

           Obrady III Sesji Rady Gminy Ustka w VIII kadencji (2018 -2023) 

otworzył o godz. 1000  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka. 

Po powitaniu radnych, sołtysów, Pani Wójt wraz z pracownikami Urzędu,                     

i wszystkich zaproszonych gości, a w szczególności Pana Komendanta 

Komisariatu Policji w Ustce oraz przedstawicieli Rady Seniorów                                      

i  wszystkich  przybyłych na dzisiejszą Sesję, stwierdził, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę 

do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Radna nieobecna: Dorota Szmit. 

 

  

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
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Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski  zaproponował  

zmianę do porządku obrad tj.: 

 

 

Zmiana I 

 w  pkt. 3 Podjęcie uchwał,  p.pkt. 10  w brzmieniu : „ ustalenie planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Ustka i inne 

organy oraz określenie granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku” 

zostaje zdjęty z porządku obrad.  

 p.pkt. 10 otrzymuje nowe brzmienie:  „udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy partnerskiej z Powiatem Słupskim 

w celu wspólnej realizacji inwestycji pod nazwą „Pomorskie Trasy Rowerowe                     

o znaczeniu międzynarodowym R10 i Wiślana trasa Rowerowa R9 – Partnerstwo 

Gminy Ustka”. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z Państwa radnych 

chciałby zabrać głos w zakresie zmiany porządku obrad? 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie 

porządek obrad z uwzględnieniem w/w zmiany: 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem porządku obrad proszę                                          

o podniesienie ręki i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 14 głosach „za” 

przyjęła następujący porządek obrad: 
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Porządek obrad: 

 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

1) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

położonego w obrębie geodezyjnym Lędowo, gmina Ustka, 

 

2) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zatwierdzonego uchwałą Nr 

XXV.330.2017 Rady Gminy Ustka z dnia 10 lutego 2017 roku w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Duninowo PGR, 

gmina Ustka, 

 

3) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zatwierdzonego uchwałą Nr 

V/20/2001 Rady Gminy Ustka z dnia 27 kwietnia 2001 roku w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ustka w obszarze obejmującym działki Nr: 27/17; 

27/18 położone w miejscowości Wytowno, 

 

4) nadania nazwy traktu w miejscowości Rowy, 

 

5) nadania nazwy ulicy w miejscowości Rowy, 

 

6) nadania nazwy ulicy w obrębie geodezyjnym Objazda w miejscowości 

Bałamątek, 

 

7) warunków bonifikat od opłat jednorazowych oraz opłat rocznych z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 

własność Gminy Ustka w prawo własności tych gruntów i wysokości 

stawek procentowych tych bonifikat, 
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8) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-

2025, 

 

9) zmian w budżecie gminy Ustka na 2019 rok, 

 

10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia 

umowy partnerskiej z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji 

inwestycji pod nazwą „Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu 

międzynarodowym R10 i Wiślana trasa Rowerowa R9 – Partnerstwo 

Gminy Ustka”. 

 

11) planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 

terenie Gminy Ustka, 

 

12) przyjęcia „Programu zdrowotnego w zakresie profilaktyki zakażeń 

wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie 

Ustka na lata 2019 – 2021”, 

 

13) przyjęcia „Programu szczepień ochronnych przeciwko grypie dla osób 

powyżej 60 roku życia, zamieszkałych na terenie gminy Ustka, 

 

14) przekazania do zaopiniowania do organu regulacyjnego projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 

na terenie Gminy Ustka, 

 

15) wyrażenia woli współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Ustka,                                

a Miastem i Gminą Dobczyce, 

 

16) dopłat do ceny 1 m 3 dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków, 

 

3. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Ustka  na 2019 rok. 

 

4. Wolne wnioski i informacje. 

 

5. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym poddaję pod 

głosowanie:  

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem Protokołu proszę  o podniesienie ręki 

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Protokół Nr II.2018   Sesji Rady Gminy Ustka odbytej 

w  dniu   20 grudnia  2018 roku 
 

 

Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 14 głosach 
„za” przyjęła  Protokół Nr II.2018  z dnia 20 grudnia 2018 roku. 
 

 

 

 

Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 20 grudnia 2018 roku do dnia  25 stycznia  

2019 roku.   

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy po spotkaniu Pani z Prezesem Spółki ZUW rozważała Pani sprzedaż 

udziałów? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- rozmawialiśmy, o każdym wariancie, który byłby korzystny dla mieszkańców 

Gminy i ewentualnie obniżyłby koszty 1 m3 dostarczania wody                                                   

i odprowadzania ścieków.  Propozycje wraz z wyliczeniami mają być 

przedstawione w formie pisemnej i zostaną przedłożone radnym celem 

zaopiniowania i wyboru kierunku działania. Należy podjąć decyzję, czy chcemy 

mieć swój własny zakład bez względu na koszty i dopłacać do niego, podnosić 

kapitał. Czy być współwłaścicielem zakładu i oddać sieci w dzierżawę lub 

użyczenie dla innego zakładu.  

 

 

 

Wobec braku dalszych zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie niżej wymienione sprawozdanie: 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem sprawozdania  proszę o podniesienie 

ręki i oddanie głosu elektronicznie: 

 
 
 
 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Głosowało   - 13 

  

Za    - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Nie brali udziału w głosowaniu -  1 
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Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                             
13 głosach „za” przyjęła sprawozdanie Wójta w okresie 
międzysesyjnym. 
 

 

 

 
Ad. 3.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru położonego                  

w obrębie geodezyjnym Lędowo, gmina Ustka, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

Proszę służby informatyczne o sprawdzenie sprzętu elektronicznego radnego 

Mariana Korbiela, ponieważ ma problem z oddaniem głosu.   

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały  proszę o podniesienie ręki 

i oddanie głosu elektronicznie:  
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Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy                             
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.35.2019 stanowiącą zał. Nr 5 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zatwierdzonego uchwałą Nr XXV.330.2017 Rady Gminy Ustka z dnia 

10 lutego 2017 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru położonego                 

w obrębie geodezyjnym Duninowo PGR, gmina Ustka, 

 

 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.36.2019 stanowiącą zał. Nr 6 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

zatwierdzonego uchwałą Nr V/20/2001 Rady Gminy Ustka z dnia                    

27 kwietnia 2001 roku w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustka w obszarze 

obejmującym działki Nr: 27/17; 27/18 położone w miejscowości 

Wytowno, 

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki    

i oddanie głosu elektronicznie: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.37.2019 stanowiącą zał. Nr 7 
do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy traktu                           

w miejscowości Rowy, 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady  zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki      

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 
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Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.38.2019 stanowiącą zał. Nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                                            

w miejscowości Rowy, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

  

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki   

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 



12 

 

Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.39.2019 stanowiącą zał. Nr 9 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie 

geodezyjnym Objazda w miejscowości Bałamątek, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.40.2019 stanowiącą zał. Nr 10 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie warunków bonifikat od opłat 

jednorazowych oraz opłat rocznych z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy 

Ustka w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek 

procentowych tych bonifikat, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.41.2019 stanowiącą zał. Nr 11 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Ustka na lata 2019 - 2025, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.42.2019 stanowiącą zał. Nr 12 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Ustka na 

2019 rok, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały.  Wracamy do pracy                              

w systemie  elektronicznego głosowania: 

 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.43.2019 stanowiącą zał. Nr 13 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Słupskiemu oraz zawarcia umowy partnerskiej                            
z Powiatem Słupskim w celu wspólnej realizacji inwestycji pod nazwą 
„Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu międzynarodowym R10                      
i Wiślana trasa Rowerowa R9 – Partnerstwo Gminy Ustka”, 

 

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.44.2019 stanowiącą zał. Nr 14 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie  planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych na terenie Gminy Ustka, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.45.2019 stanowiącą zał. Nr 15 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 
 
 projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu zdrowotnego 
w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego 
(HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie Ustka na lata 2019 – 2021”, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Pani Wójt, czy jest informacja, ile osób z terenu Gminy skorzystało z programu 

szczepień w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego 

(HPV)  i  przeciwko grypie?  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- program szczepień ochronnych przeciwko grypie dla osób powyżej 60 roku 

życia jest znacznie popularniejszym programem.  Na chwilę obecną nie mam 

informacji w zakresie ilości osób korzystających z programów. Jestem                        

w stanie przedstawić pisemną informację w tym zakresie na następną Sesję 

Rady Gminy. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 
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Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.46.2019 stanowiącą zał. Nr 16 
do niniejszego protokołu. 
 
 

 

 
 
 projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu szczepień 
ochronnych przeciwko grypie dla osób powyżej 60 roku życia, 
zamieszkałych na terenie gminy Ustka, 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.                    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.47.2019 stanowiącą zał. Nr 17 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania do 
organu regulacyjnego projektu regulaminu dostarczania wody                                    
i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Ustka, 
 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.48.2019 stanowiącą zał. Nr 18 
do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy 
partnerskiej pomiędzy Gminą Ustka, a Miastem i Gminą Dobczyce, 
 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.49.2019 stanowiącą zał. Nr 19 
do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie dopłat do ceny 1 m 3 dostarczanej 
wody i odprowadzanych ścieków, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- podwyżka wody i ścieków za 2017 i 2018 rok była na poziomie 60 %. Jeden                   

z  mieszkańców Przewłoki, który  należy do Wodociągów Ustka, za 10 m3  płaci 

77 zł, a w Gminie Ustka 149 zł. Z tego wniosek, że my mamy wodę droższą                        

o 100 % niż miasto Ustka. Chcę zapytać Pana Przewodniczącego, który zawsze 

stoi po stronie Pani Wójt, dlaczego pomimo, że Pana o to prosiłam nie został  

przedstawiony rachunek zysków i strat ZUW. Na podstawie tego dokumentu, my 

radni moglibyśmy podejmować prawidłowe decyzje.  W  2017 roku, Rada podjęła 

decyzję  o 30 % wzroście za wodę  i ścieki, przy moim 1 głosie przeciwnym.  Jaka 

była wówczas argumentacja Pana Przewodniczącego,  że to koszty amortyzacji. 

Pytałam Pana Prezesa dlaczego nam  nie przedstawia rachunku strat i zysku. Pani 

Wójt jako szef Radny Nadzorczej powinna to poprzeć. Na koniec jednej                                

z kadencji został przedstawiony rachunek strat i zysków. Od tamtej  pory nigdy 

na żadnej komisji nie był przedstawiany. Pan jako Przewodniczący Rady naraża 

naszych wyborców na tak wysokie stawki za wodę i ścieki. Jak, to jest możliwe, 

że stawki za wodę  i ścieki wzrosły   60 %, a przecież mieliśmy deflację. Na 2017 

rok zostały podniesione stawki naszym wyborcom. Dlaczego Pan tego nie 

dopilnował, żeby rachunek strat i zysków był nam przedstawiany.  Muszę zadać 

Panu pytanie, które skierowałam do Pana w interpelacji – dlaczego nie zażądał 

Pan rachunku zysków i strat za 2016 rok?  W listopadzie, podejmowaliśmy 

uchwałę w tym temacie i czy Pan wie, że miesiąc później Pani Wójt zwiększyła 

ok.  1 mln zł  na rzecz Gminy Ustka dzierżawę za nasze urządzenia wodno – 

kanalizacyjne i modernizację oczyszczalni. Od 2010 roku dzierżawa wynosiła 

0,005 % , co stanowiło 1.850 zł za 2017 rok. Pytam Pana, czy Pani Wójt wcześniej 

poinformowała Pana  i czy Pan o tym wiedział? Pytam Panią Wójt, czy Pani  

poinformowała Przewodniczącego Rady, że będzie podpisywała umowę na tak 

wysoką dzierżawę? Chciałam zapytać, czy taka umowa dzierżawy mieści się                      

w odpowiednikach aktach prawnych, ponieważ Gmina Ustka jest właścicielem          

w 70 %  ZUW. Można to odebrać tak,  że ZUW, który jest własnością Gminy,  na 

rzecz Gminy płaci dodatkowo za dzierżawę ok. 1 mln zł. O ile się orientuję, to 

umowę dzierżawy można zawierać ze stroną, która jest o innej strukturze 
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własności, a  my „przerzucamy koszt” mln zł. W 2017 roku nastąpił wzrost 

kosztów i nagle spółka  wykazała, że jest na minusie  146.000 zł . Natomiast                       

w 2016 roku spółka była na plusie 14.000 zł, a w 2015 roku  zysk wynosił  

231.000 zł. Pytam Pana jako Przewodniczącego dlaczego Pan nam nie pomógł                

w sprawie dzierżawy. Jak to jest możliwe, że nasi mieszkańcy, nasi wyborcy płacą 

30 % więcej za wodę i ścieki za 2017 rok i 28 % za 2018 rok. Łącznie 60 %.                     

W cenie wody nasi mieszkańcy płacą za dzierżawę urządzeń. Ja rozumiem 

„zakusy” o sprzedaży. Jeżeli spółka zostanie sprzedana, to pytam,  jaki  będą mieli 

wpływ nasi mieszkańcy na stawki za wodę i ścieki. Proszę się „uderzyć w piersi”, 

dlaczego tylko ja domagałam się rachunku zysku i strat. Od Wód Polskich 

uzyskałam wniosek o podwyżkę, który przedstawia ZUW, z którego wynika, że 

zrównanie stawek ma taki  wpływ na podwyższenie stawek za wodę i ścieki.  

Stanowczo protestuję , „by nie udawać dobrego wujka” , że będą dopłaty na pół 

roku, tylko do maja. Ja protestuję za takimi dopłatami. Stanowczo sprzeciwię się 

jakimkolwiek podwyżkom za wodę i ścieki. Panie Przewodniczący swoimi 

słowami wprowadził Pan w błąd radnych, mówiąc  o amortyzacji. Stanowczo 

sprzeciwiam się i będę namawiała ludzi, by płacili za wodę i ścieki po starych 

stawkach, ponieważ obecne są niezatwierdzone i nie było podstaw do ich 

podwyższenia. Pani Wójt, jako szef Rady Nadzorczej powinna wiedzieć. Pani 

Wójt mówi, że musi zrezygnować z Rady Nadzorczej, a Prezes z Wodociągów 

Słupskich miałby Panią zastąpić.  Czyj interes wówczas będzie reprezentował? 

Mówiła Pani , że rozważa sprzedaż Wodociągom Słupsk. Mam pytanie, czy po 

zakończeniu kadencji, gdy nie zostanie Pani Wójtem  mogłaby Pani zostać 

Prezesem w Wodociągach Słupskich? Czy jest to prawnie możliwe? Nie wiem, 

ale może o to chodzi? Wystąpię na Radzie Powiatu i poproszę wszystkich 

radnych, by nie odsprzedawali Pani tych udziałów.  

Panie Przewodniczący składam pisemną interpelację i  proszę o odpowiedź                  

w ciągu 14 dni. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- proszę mi odpowiedzieć, na jakiej podstawie mam radnej udzielić odpowiedzieć 

ciągu 14 dni? 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- na podstawie ustawy o samorządzie gminnym. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy  

- sprawdzę, czy obowiązująca ustawa zobowiązuje Przewodniczącego Rady do 

odpowiedzi na interpelacje. Nie śledzę na bieżąco poczynań legislacyjnych,  

dlatego muszę sprawdzić.    

Mieszkańcy śledząc obrady naszej Rady, w prywatnych rozmowach padają 

komentarze, „co niektórzy  ci wasi radni, głowę noszą tylko dla ozdoby”. 

Słuchając dzisiejszej  wypowiedzi Pani radnej, to  niejedna osoba do takich 

wniosków dochodzi. Reprezentując interesy mieszkańców, radny powinien mieć 

elementarną wiedzę na temat  tego, co to jest koszt. Nie wiem,  co to jest koszt 

dochodów. Ciężko jest z Panią dyskutować, ponieważ posługuje się Pani 

słownictwem, które wielokrotnie jest sprzeczne ze sobą. Mówi Pani o rzeczach,                          

o których nie do końca Pani  rozumie. W tym wszystkim najgorsza jest 

hipokryzja , której Pani się dopuszcza, przy fali propagandy i populizmu , który 

Pani uprawia. Wiem, że część z naszych mieszkańców jest nieświadoma 

niektórych regulacji prawnych i organizacji pewnych procesów. Wsłuchując się 

w Pani retoryczne wystąpienie, które  z retoryką nie ma nic wspólnego można 

odnieść wrażenie, jakoby  faktycznie ten „dziad” Przewodniczący i „stąpającą złe 

zakusy” Wójtową  zgotowali mieszkańcom Gminy takie, a nie inne realia. 

Dziwnym zbiegiem okoliczności, do czasu kiedy, ta Rada razem z tym 

„beznadziejnym”  Przewodniczącym współpracując w oparciu o obowiązujące 

przepisy w Polsce,  miała wpływ na stawki i na zatwierdzanie cen, to ceny nie 

rosły o 30 %, lecz proporcjonalnie do cen rynkowych.  Natomiast,  kiedy  

ustawodawca „zabrał kompetencje tej „beznadziejnej Radzie i beznadziejnemu 

Przewodniczącemu”  i Wójtowi, a przekazał je państwowej instytucji, to okazało 

się, że jest wielki problem. Oczywiście, kto jest winien – Wójt i Przewodniczący. 

Dziwię się Pani hipokryzji, w której mówi Pani, że do Gminy Ustka wpływa mln 

zł „haraczu”  . Przepraszam, gdzie Pani była przez dwa lata przyjmując budżet                   

i uchwały zmieniające budżet. Jak Pani przegląda dokumenty, nad którymi Pani 

głosuje. Jak można być radnym Gminy, podnosząc rękę  „za”  lub  „przeciw” i po 

dwóch latach dowiadywać się nad czym się głosowało. Przeglądając materiały, 

nigdy nie zastanowiło Pani, dlaczego w jednej uchwale budżetowej przychód 

Gminy  z tytułu  dzierżawy jest na poziomie 2 tyś, a w drugiej uchwale jest  mln 

zł?  Jak można być nieświadomym nad czym się głosuje. Zgadzam się z Panią, że 

ma Pani prawo z tym się nie zgadzać, ale dopiero dzisiaj, po dwóch latach? Winą 

jest Przewodniczący, że Pani nie ma tej wiedzy. Trzeba iść do szkoły i nauczyć 

czytać się dokumenty, kłaniają się braki edukacyjne. Była mowa o amortyzacji                                   

i „kłamania”, że ktoś sobie wymyślił amortyzację . Wie Pani na czym polega 

odtwarzanie projektów unijnych? Polega to na tym, że jakakolwiek instytucja daje 

nam dofinansowanie, środki zewnętrzne na inwestycje, to my musimy zapewnić 

trwałość tej inwestycji i np. jeżeli nasza oczyszczalnia ulegnie zniszczeniu                          

i wyeksploatuje się po 20 latach, to nie otrzymamy kolejnych 18 mln byśmy sobie 

zrobili prezent. Po to ktoś raz,  dał  nam te pieniądze, byśmy poprzez amortyzację , 

czyli koszt, który co rok jest przypisany do funkcjonowania i eksploatowania tych  



25 

 

 

 

urządzeń  „jakoby te pieniądze się odkładały” na  poczet inwestycji, która nas 

czeka za kolejnych kilkanaście lat. Oczyszczalnia  nie będzie „dożywotna”.   Pani 

radna amortyzacja nie jest kosztem dochodu i zysku, tylko jest kosztem.  

Kosztem, który musi się pojawić w ZUW i  się pojawił. Jak Pani doskonale 

powinna wiedzieć, ponieważ zaczynam wątpić, czy Pani wie, że wszystkie koszty                                   

z funkcjonowaniem całego procesu  muszą być włączone do wyliczenia faktur.  

My jako Gmina jesteśmy właścicielem urządzeń i to na nas za kilkanaście lat 

będzie ciążył obowiązek odtworzenia całego systemu. Pani tego nie rozumie. 

Mówi Pani o rachunku zysku i strat ZUW. Nie bardzo widzę w kompetencjach 

Przewodniczącego Rady,  by Przewodniczący załatwiał Pani jakiś dokument. 

Jeżeli ma Pani potrzebę i jest to zgodne z prawem, to Pani występuje o jego 

dostarczenie. Podnosi Pani do rangi absurdalnego problemu to, że Pani nie miała 

rachunku zysku i strat. Na temat należy spojrzeć szerzej.  

Wypowiedź Przewodniczącego  przerwała radna Danuta Kaleta. „Pan nic nie 

rozumie” 

Kultura wypowiedzi polega na tym, że jak Pani mówiła, obrażała mnie                                         

i zwyczajnie kłamała, to ja w ciszy,  w skupieniu   i z pokorą wsłuchiwałem się  

w Pani wypowiedź z coraz większym zażenowaniem i przykrością, ale 

wsłuchiwałem się. Natomiast Pani już drugi raz stara się mi przerwać moją 

wypowiedź.  Nie zgadzam się z Panią z tym, o czym Pani mówi. Uważam, że 

wprowadza Pani w błąd  naszych mieszkańców , używając zwykłego populizmu 

mówiąc o głupotach. Miesza Pani fakty w taki sposób, z którego nic nie wynika.  

 
 

 

Radny Marian Korbiel  

- Panie Przewodniczący proponuję, by głos zabrała Pani Wójt, jeżeli chce coś 

jeszcze dopowiedzieć w tym temacie, a następnie proszę o zamknięcie tematu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- odczytam Państwu wniosek , który przedłożyła mi radna Danuta Kaleta. Adresat  

Prezes Zarządu Spółki Pan /*/ . Rada Nadzorcza Spółki. To jest interpelacja do 

Przewodniczącego Rady Gminy? Pani radna proszę  o korespondencję do mnie . 

Wypowiedź Przewodniczącego została przerywana przez  radną Danutę Kaleta. 

Dostałem  od Pani dokument kierowany nie do mnie lecz do Prezesa. 
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Radna Danuta Kaleta 

- proszę mi go oddać, moją własność.   

Radna przekazała Przewodniczącemu wniosek zaznaczają, iż się pomyliła, za co 

przeprasza, a następnie kontynuowała swoją wypowiedź. 

 
 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- zwrócił uwagę radnej Danucie Kaleta, iż nie został jej udzielony głos.  

Myślę, że tylko nie ten wniosek był pomyłką, lecz Pani wystąpienie również. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- Szanowni Państwo, przez cztery lata radna dała się poznać jako osoba 

uwielbiająca „igrzyska” i to też trzeba brać pod uwagę. Myślę, że w czasie 

transmisji obrad, mieszkańcy potrafią wyciągnąć z tego tytułu  wnioski. 

Ustosunkuję się tylko do pewnych aspektów. Jeżeli mówimy o amortyzacji, to 

dzierżawa wynosi  dokładnie tyle, ile najniższa amortyzacja jaka była możliwa  

do wyliczenia, a zatwierdzona przez instytucję dofinansowującą inwestycję tj. 

948.712 zł.  Innych możliwości nie było. Umowa jest podpisana na czas określony 

tj. na czas trwania projektu na 5 lat. Jeżeli mowa jest o sprzedaży 

przedsiębiorstwa,  to wychodzę z założenia, że  jeżeli tak daleko „poszliśmy” , by 

rozważać wszelkie możliwe aspekty  rozwiązania naszej sytuacji, to należy 

mówić o wszystkich płaszczyznach.  Należy mówić o posiadaniu jednostki 

budżetowej, która nie będzie spółką prawa handlowego, o przejęciu całości   

spółki przez  inny zakład lub  o sprzedaży.  Mowa jest o wykonaniu wszystkich 

analiz, by mieć pełen, a nie cząstkowy obraz i wyciągnąć najkorzystniejsze 

rozwiązanie dla mieszkańców gminy.  Jeżeli mówimy o sprzedaży, to należy 

rozróżnić sprzedaż przedsiębiorstwa,  od sprzedaży przedsiębiorstwa z siecią.  

Jeżeli mówimy o kosztach, to nie przyjmujmy tych informacji, które wypowiadają 

osoby niewykształcone w tym kierunku i mówią tylko „byle dotrzeć” .                                   

Porównując stawki za wodę i kanalizację w innych gminach, z zaproponowaną 

stawką  przez ZUW, która jest obecnie  pro cedowana przez Wody Polskie , (woda 

3,39 zł brutto  i ścieki 9,34 zł), a  w Gminie Rewal – woda 4,61 zł,   ścieki 7,10 

zł. Gmina Kobylnica – woda 3,52 zł ścieki 14,32 zł. Nie możemy porównywać 

się do miasta Ustka  (woda 2,89 zł ścieki 6,37 zł), ponieważ każda gmina ma 

swoją specyfikę. Zależne  jest od ilości przepompowni, stacji uzdatniania wody, 

długości sieci  i ilości mieszkańców.  Reasumując wypowiedzi  chciałabym 
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zakończyć temat dwoma refleksjami. Moim hobby jest film. „W jednym  filmie, 

nie pamiętam tytułu; padło pytanie -  jaki zawód jest pani męża? Mój mąż, to 

dyrektor” . Proszę Państwa „nie urodziłam się Wójtem” i odpowiadając Pani 

radnej, to   „teoretycznie, mogłabym startować na Prezydenta RP” . Czy mam 

szansę – trudno powiedzieć. Mam stosunek do każdego zawodu  i na chwilę 

obecną jeżeli nie byłabym Wójtem, a przyszłoby mi zbierać śmieci                                      

„w pomarańczowej kamizelce” , też z dumą  ten zawód bym wykonywała. Drugi 

film Czeski pt. Szpital na peryferiach, o którym sobie przypomnicie,  jak podam 

dwa elementy „ gołębica i głupota”.  Tym akcentem zakończę swoją wypowiedź. 

 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- odnosząc się do kosztów, Pan Przewodniczący mi nie odpowiedział na pytanie 

– czy wiedział od Pani Wójt, że dojdzie do dzierżawy mln zł? Panie 

Przewodniczący ja opieram się na faktach, a Pan mówi, że jest to populizm. Więc 

proszę mnie nie obrażać i nie mówić, że amortyzacja  mln zł jest w ZUW, jak Pani 

Wójt powiedziała, ponieważ fakty mówią same za siebie.  Z rachunków zysku                    

i strat za 2017 rok  amortyzacja  wynosi 126.501 zł . W stosunku do dochodów, 

koszty mają duże znaczenie. Panie Przewodniczący niech mi Pan nie mówi, że ja 

czegoś nie rozumiem.  Starą zasadą jest, że przychód minus koszt daje zysk. Pan 

mówi, że ja nie wiem o czym mówię , to może Pan powinien się przygotować, by 

Pan mógł mi cokolwiek zarzucić. Czy rzeczywiście  wiedział Pan, ponieważ  od 

2011 roku  do 2017 roku tj. przez 6 lat dzierżawa wynosiła 0,05 % od ilości 

ścieków. Nie życzę sobie  takich określeń jakimi Pan mnie obwiniał. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Pani radna, wiedziałem ja i w mojej ocenie wiedzieli wszyscy radni, którzy 

czytają materiały na sesje i  którzy uczestniczą w komisjach. Gdzie Pani była; nie 

wiem.  Co do Pani faktów i konkretów, to przeczytałem Pani interpelację, którą 

Pani do mnie skierowała z imienia i nazwiska. W piśmie pisze Pani  dotyczy 

umowy zawartej  z ZWUN; nie ma czegoś takiego.  

 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- mowa jest o ZUW. Niech Pan się nie „czepia” wszystkiego. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

 - staram się prowadzić obrady merytorycznie i faktycznie. Więc jeżeli byłaby 

Pani tak łaskawa,  złożyć interpelację poprawnie,  w języku polskim, żebym  

wiedział o jakim przedsiębiorstwie jest mowa. Jest Zakład Usług Wodnych 

Spółka z o.o. Taką znam. Natomiast tego skrótu, co Pani podała, nie znam.  Nie 

ma również takiego określenia jak dzierżawa za modernizację oczyszczalni 

ścieków. Jest dzierżawa za gospodarowanie powierzonym majątkiem. Jeżeli chce 

Pani, bym odniósł się do pisma merytorycznie, to proszę po polsku napisać 

interpelację.  Będzie nam wszystkim łatwiej i nasi mieszkańcy będą mogli, to 

rozumieć. 

Treść interpelacji radnej Danuty Kaleta stanowi zał. Nr 20 do protokołu. 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- ponawiam propozycję radnego Mariana Korbiela i proszę o zakończenie 

dyskusji w tym temacie. Na temat  ZUW, były dyskusje  na wielu komisjach  i na  

Sesji.  Dzisiaj jest podjęcie uchwały, a nie ponowna dyskusja. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Kto z Pań i Panów jest „za” przyjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki     

i oddanie głosu elektronicznie: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
Stwierdzam, że w  wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przy 
14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr III.50.2019 stanowiącą zał. Nr 21 
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 4.  Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Ustka na 2019 rok. 
 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił plan pracy Rady Gminy na 2019 rok zgodnie z zał. Nr 22 do 

protokołu. 

 

 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem , czy są pytania i uwagi do 

przedstawionego planu pracy Komisji? 

Wobec braku głosów poddał pod głosowanie: 

 

 

 

 Plan Pracy Rady Gminy Ustka na 2019 rok, 

 
 
 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła plan pracy 
Rady  stanowiący zał.  Nr 22 do protokołu. 
 
 

 

 

 

Ad. 5.  Wolne wnioski i informacje. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 21 grudnia 2018 roku do 23 stycznia 2019 roku tj: 

 

 

1. W dniu 02 stycznia  wpłynęło pismo Burmistrza Gminy i Miasta 

Dobczyce  dotyczące nawiązania współpracy partnerskiej.  

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji.  

 

2. W dniu 03 stycznia  wpłynęło pismo radnego Sławomira Fudali 

kierowane do Pani Wójt  w sprawie ustalenia terminu spotkania w zakresie 

organizacji kalendarza imprez w miejscowości Rowy. 

 Pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

3. W dniu 07 stycznia wpłynęło pismo Prokuratury Rejonowej  dotyczące 

przesłania obowiązującej uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków.  

 Pismo wraz z odpowiedzią przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

4. W dniu 07 stycznia wpłynęło pismo Prezesa Zarządu Pomorskiego 

Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w Gdyni  dotyczące  

informacji  o zagrożeniach. 

 Pismo wraz z wyjaśnieniami Pani Wójt przekazałem do wiadomości 

Komisji. 

 

5. W dniu 15 stycznia  Komendant Straży Gminnej w Ustce przekazał 

informację z wykonania zadań Straży Gminnej w Ustce za rok 2018.  

 Niniejszą informację przekazałem do wiadomości Komisji.  

 

6. W dniu 15 stycznia  Dyrektor ZOS przekazała sprawozdanie                              

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2018 rok.  

 Sprawozdanie przekazałem do wiadomości Komisji.  

 

7.  W dniu 15 stycznia wpłynął e-mail Urzędu Statystycznego w Gdańsku 

dotyczący materiałów informacyjnych adresowanych do nowo wybranych 

radnych.  

 Niniejsze materiały przekazałem do wiadomości Komisji.  
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał treść Stanowisk: w sprawie działań Wójta Gminy Ustka dotyczących 

wyznaczenia krótko i długoterminowy celów dla Zakładu Usług Wodnych Spółka 

z o.o. w Słupsku oraz w sprawie reorganizacji sieci szkół na terenie Gminy Ustka 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

Stanowisk. 

 

 

 

 Wobec braku głosów  w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie: 

 

 
 Stanowisko Rady Gminy Ustka z dnia 25 stycznia 2019 roku                       

w sprawie  działań Wójta Gminy Ustka dotyczących wyznaczania 

krótko i długoterminowych celów dla Zakładu Usług Wodnych 

Spółka z o. o. W Słupsku. 
 

 

 

Głosowało  - 14 

  

Za   - 13 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów przyjęła w/w 
Stanowisko stanowiące zał.  Nr 23 do protokołu. 
 
 

 

 

 Stanowisko Rady Gminy Ustka z dnia 25 stycznia 2019 roku                       

w sprawie  reorganizacji sieci szkół na terenie Gminy Ustka 
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Głosowało  - 14 

  

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
Stanowisko stanowiące zał.  Nr 24 do protokołu. 

 
 
 

 

 W związku z II edycją konkursu na najładniejszą dekorację świąteczną 

dokonano multimedialnej prezentacji  iluminacji świetlnych zwycięskich posesji. 

Komisja konkursowa wyłoniła zwycięzców i przyznała nagrodę Wójta                                      

w wysokości 2.000 zł dla mieszkańca  miejscowości Zaleskie i nagrodę  

Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 2.000 zł dla mieszkańca  

miejscowości Możdżanowo. 

  Pani Wójt i Pan Przewodniczący Rady Gminy przekazali  zwycięzcom nagrody 

i  gratulacje. 
 

 

 

Pani Wójt i Pan Przewodniczący Rady Gminy  złożyli życzenia                                 

i gratulacje z okazji jubileuszu 25 – lecia  pełnienia funkcji Sołtysa: Pani 

Annie Turowskiej w sołectwie Machowino oraz Pani Jadwidze Fudala                          

w sołectwie Rowy  

Panie jubilatki podziękowały wszystkim za dotychczasową współpracę. 

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska  Wójt Gminy 

 proszę Państwa sołtysów o odbiór nakazów płatniczych podatku, 

 przypominam wszystkim sołtysom, że jesteście Państwo  „przedłużeniem 

mojego ramienia” w terenie. Proszę  informować mieszkańców o feriach  

zimowych organizowanych przez Centrum Kultury Gminy Ustka. 
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Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

1) Szanowni Państwo. Po dzisiejszej Sesji  czuję się bardzo „zniesmaczony” 

słowami Pani radnej Danuty. Po Pani słowach czuję się tak,  jak bym coś ukrywał, 

jak  bym był „złodziejem” . Nie bierzmy przykładu z góry , lecz z nas  samych; 

bądźmy ludźmi uczciwymi, którzy chcą współpracować ze sobą. Mamy komisje, 

na których możemy o wszystkim dyskutować. Proszę przyjść na Komisję 

Budżetową  i zobaczyć jak my się  nie raz spieramy i dyskutujemy nad 

omawianymi sprawami. Na Sesji można coś dopowiedzieć, ale nie w taki sposób 

jak to dzisiaj pokazano. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Wiceprzewodniczący, fakty mówią same za siebie. Ja nie wiem, czy Pan 

wiedział, że taka umowa dzierżawy została podpisana. Ja tego nie wiem, ale 

wszyscy radni dzisiaj się dowiedzieli. Faktem jest, że gdy przychodzi Pan Prezes 

na komisję , to powinien przedstawić rachunek zysków i strat. Ja ostatnio byłam 

na Komisji Budżetowej i dyskutowałam z Panem Prezesem. Pan Prezes 

potwierdził, że dzierżawa jest dużym kosztem, który rzutuje na cenę i mówimy                

o kosztach. Ja wiem, że fakty „bolą” , ale ja winy za te fakty nie ponoszę Panie 

Wiceprzewodniczący. 

 

 

 

 

Tadeusz Kulmatycki sołtys sołectwa Przewłoka     

- miejscowość Zapadłe jest niedoświetlona, brak lamp ulicznych. Wiele razy 

pisałem o zagrożeniach, ale widzę, że nic się nie robi przez 3 lata. Jeżeli 

uruchamia się budowę drogi proszę o włączenie oświetlenia do miejscowości 

Zapadłe.  

 

- brak komunikacji po godz. 1900 . Wiele  osób ma problem z powrotem z pracy, 

 

- Pani radna Danusiu Kaleta, dała Pani  sygnał ostrzegawczy, a do Rady zwracam 

się by wydała broszurę informującą  na temat wody, ponieważ ludzie są 

zagubieni, podejrzewają jeden drugiego. Mowa o tym, że radni nic nie robią   

wynika z tego, że nie ma informacji  na ten temat, a wszystko zamknięte jest                             

w komisjach.  
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w związku z tym, iż po feriach, w miesiącu lutym rozpoczynają się wybory 

sołtysów, myślę, że temat ten będzie omawiany z mieszkańcami. Będzie, to jak 

najbardziej bezpośrednia forma przekazu, która upubliczni stan faktyczny                                

i nakreśli perspektywy w zakresie stawki, która jest aktualnie naliczana przez 

ZUW. 

 

 

 

Tadeusz Kulmatycki sołtys sołectwa Przewłoka    

- na ostatniej Sesji mówiłem o opłacie klimatycznej. Nasza gmina jest druga,  po 

Sopocie pod względem kosztów utrzymania rodziny. Wszystkie inne gminy mają 

stawki dużo mniejsze. Stawki w naszej gminie są wysokie. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

 otrzymałam odpowiedź, że na komisjach zostaną przedyskutowane inne 

stawki.  Moja komisja przychyliła się do tego, żeby pozostawić stawki                                  

w dotychczasowej wysokości. Uważam, że  stawki są zdecydowanie za wysokie 

i nie mogą być wyższe niż w mieście Ustka, ponieważ  miasto oferuje o wiele 

więcej niż gmina Ustka. Gdyby stawka wynosiła 2 zł , to  wpływy z tej opłaty 

byłyby o wiele większe. Przychylam się do wypowiedzi sołtysa, by jeszcze raz 

przedyskutować stawki.  

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Pani radna, inicjatywa uchwałodawcza leży zarówno po stronie Wójta, jak                         

i radnych. Nie widzę problemu, aby każdy projekt uchwały , który wpłynie do 

biura Rady poddać pod obrady Rady i go  przegłosować. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 5 porządku obrad.   

 

 

 

 

Ad. 6.      Zakończenie obrad. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy                                      

o godz. 12 50  zamknął obrady III zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                   

 

 

 

 

 
 
/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 

           


